

محمد الهذال رئيس إدارة الموارد البشرية والخدمات المؤسسية (المكلف)

يتمتع الأستاذ محمد بخبرة متميزة في مجال الموارد البشرية حيث ساهم بنجاح عدة مشاريع احدثت نقلة نوعية في ادارته أهمها:

- اطلاق برنامج مستثمري المستقبل FIP والمتعلق في تطوير حديثي التخرج.
- اطلاق دليل الموظف والذي ساهم بمعرفة حقوق الموظفين.

حاصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة كولورادو دينفر – الولايات المتحدة الأمريكية في عام 2017، وعضوية لجنة الموارد البشرية في مؤسسات السوق المالية من العام 2022. كما أنه أمين لجنة الترشيحات والمكافآت في البلاد المالية من عام 2022.

Muhammad Alhathal Head of HR & Corporate Services (Acting)

Mr. Muhammad, has distinguished experience in the field of Human Resources, where he contributed to the success of several projects that brought about a quantum leap, the most important of which are:

- Launching the Future Investors Program (FIP), which is focusing on developing fresh graduates.
- Launching the Employee Handbook, which contributed to knowing the rights of employees.

Mr. Muhammad, holds a Bachelor's degree in Business Administration from the University of Colorado Denver - USA 2017. Also, he is a member of the Human Resources Committee in Capital Market Institutions since 2022. He was also appointed as Secretary of the Nominations and Remuneration Committee in Albilad Capital since 2022.